
PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/13 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 30 października 2013 roku 

  

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy  

4. Sołtysi 

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

1.     Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013 

2.     Analiza oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Gminy Łubnice za 

2012 rok. 

3.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

4.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P.Wójt zapoznała Wysoką Radę z wynikami egzaminów uczniów Publicznego Gimnazjum 

jak również uczniów klas VI szkól podstawowych ( w załączeniu) 

  

Ad. 2 

  

P. Przew. – wszyscy radni złożyli oświadczenia w terminie, wypełnianie ich idzie nam coraz 

lepiej ale jest jeszcze jedno błędne gdzie radny nie przyznał się, że jest jednocześnie sołtysem 

i nie wpisał dochodów uzyskanych z tego tytułu a inny dochód sobie dla uproszczenia 

zaokrąglił. Niestety Urząd Skarbowy to wszystko wyłapie co do grosika o trzeba zrobić 

korektę. 

  

  

  

Ad. 3 

  

P. Wójt – ponieważ w czasie tym byłam na urlopie nie wiele się działo. Odbyła się 

uroczystość 50-lecia pożycia małżeńskiego, uczestniczyłam w posiedzeniu Komitetu 

Monitorującego Regionalnego Programu Operacyjnego.  

Były także spotkania z projektantami oczyszczalni  i kanalizacji. Z oczyszczalnią nie ma 

większych problemów, natomiast z kanalizacja są ponieważ właściciele działek szczególnie ci 

nie zamieszkali na naszym terenie nie wyrażają zgody na przeprowadzenie nitki. Z tego też 

względu trzeba szukać innych rozwiązań i długość nitki niestety się zwiększa. Spowoduje to 



zwiększenie kosztów inwestycji w przyszłości ale również teraz przy projektowaniu będą 

roboty dodatkowe i trzeba więcej zapłacić. 

  

Ad. 4 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady dzisiejszej 

sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

H.Rogala        Marian Komasara 

  

 


